
Panevėžio gatvėse pasirodys nauji autobusai

Panevėžio miesto meras Rytis Račkauskas, laikinai einantis Savivaldybės administracijos
direktoriaus pareigas Tomas Jukna, UAB „Panevėžio autobusų parkas“ laikinasis direktorius
Arnoldas Gražys susitiko su  Turkijos įmonės „BMC Otomotiv Sanayi ve Ticaret A.Ş“
atstovais, kurie laimėjo viešųjų pirkimų konkursą miesto autobusams pagaminti.

Konkurso dalyviui pasiūlius mažiausią kainą, Panevėžiui pavyko nusipirkti 12 naujų
autobusų – o tai yra net 2 autobusais daugiau, nei siūlė konkurencinės įmonės. Ateityje
tikimės su šia įmone sėkmingo bendradarbiavimo“, – sąkė A. Gražys.

Planuojama, kad žemagrindžiai miesto autobusai, naudojantys suslėgtąsias gamtines dujas į
Panevėžio gatves turėtų išvažiuoti jau šį rudenį. Pirkimo vertė – daugiau kaip 2 mln. 200
tūkst. Eur.

 


